
Sammanträdesprotokoll kommunstyrelsens arbetsutskott den 29 november
2022

Sammanträdets plats och tid

Kommunkontoret i Strömsund, sammanträdesrum Almen, klockan 8.30 – 15.40

Beslutande

Susanne Hansson (S), ordförande
Morgan Olsson (S)
Sara Kjellsdotter (S)
Mats Gärd (C)
Simon Högberg (M)

Justerare

Mats Gärd utses att justera protokollet, paragraf 197-223. Protokollet
justeras elektroniskt.

Underskrifter

Susanne Hansson, ordförande

Elin-Maria Eriksson, sekreterare

Mats Gärd, justerare

Anslag/Bevis

Protokollet är justerat och kommunstyrelsens arbetsutskott publicerar det
på kommunens webbplats under perioden tisdag 6 december 2022 till
onsdag 28 december 2023. Protokollet förvaras på kommunkansliet i
Strömsund.
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Justerare

Övriga närvarande

Lisa Lundgren, sekreterare
Anneli Svensson, kommundirektör
Richard Persson, teknik- och serviceförvaltningen, §§ 198, 201
Karin Stierna, teknik- och serviceförvaltningen, § 198
Carina Wiik, kommunledningsförvaltningen, §§ 199, 201, 217
Ingela Sonidsson, kommunledningsförvaltningen, § 199
Björn Amcoff, framtids- och utvecklingsförvaltningen, §§ 200-201
Anna Backman Wikström, framtids- och utvecklingsförvaltningen, §§ 200-
201
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Justerare

Diarienummer KS.2022.1

§ 197 Ändringar i föredragningslistan

Ärende som läggs till:

 Skrivelse om statlig service till orter utanför centralorten

 Förfrågan om överlåtelse av fackverkstorn i Vängel

 Äskande om tilläggsanslag - Investeringsprojekt Rossöcenter 2022

 Äskande om tilläggsanslag - Investeringsprojekt Frostviksskolan
2022

Ärende som tas bort:

 Tilläggsanslag från miljö- och byggavdelningen för inköp av GPS.

Arbetsutskottets beslut

Föredragningslistan godkänns.
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Justerare

Diarienummer KS.2022.2

§ 198 Information om strategiska lokalfrågor

Richard Persson och Karin Stierna, teknik- och serviceförvaltningen,
informerar om aktuella lokalfrågor.

 Markanvisningsavtal för fastigheten Åsen 7:28

 Älvgården i Backe

 Indexeringar och uppräkningar med konsumentprisindex, KPI

 Inomhusmiljö på Rossöcenter

Arbetsutskottets beslut

Arbetsutskottet tar del av informationen.
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Justerare

Diarienummer KS.2022.3

§ 199 Information om personalfrågor

Ingela Sonidsson och Carina Wiik, kommunledningsförvaltningen,
informerar om personalfrågor.

Ett förslag till ändring av lokalt kollektivavtal gällande utbyte av
semesterdagstillägg mot extra semesterdagar presenteras. I dagsläget är
det cirka 500 medarbetare som får extra ledighet, vilket innebär cirka 2500
extra semesterdagar totalt. Ändringar i det nya kollektivavtalet är bland
annat att anställda med fler än 15 sparade semesterdagar inte kan ansöka
om konverteringen samt att den extra ledigheten måste tas ut innevarande
semesterår.

Arbetsutskottets beslut

Arbetsutskottet tar del av informationen.
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Justerare

Diarienummer KS.2022.810

§ 200 Information från framtids- och utvecklingsförvaltningen

Björn Amcoff och Anna Backman Wikström, framtids- och
utvecklingsförvaltningen, informerar.

 Framtids- och utvecklingsförvaltningens organisation presenteras.
Den innefattar utbildning, näringsliv och integration.

 Ett förbättringsarbete inom Hjalmar Strömerskolan runt
skoledarnas arbetsuppgifter och arbetsorganisationer med start
2021 presenteras. Det finns ett identifierat behov av att tydliggöra
ansvar, befogenheter och förväntningar.

 Utmaningar inom framtids- och utvecklingsförvaltningen
redovisas, de innefattar bland annat skolsäkerhetsarbetet,
långsiktigt programutbud inom gymnasieskolan, anpassning av
utbildningen efter marknadens behov och kompetensförsörjning
av legitimerade lärare.

Arbetsutskottets beslut

Arbetsutskottet tar del av informationen.
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Justerare

Diarienummer KS.2022.709

§ 201 Dialog om risk- och konsekvensanalys av internkontrollplan
2023

Carina Wiik, kommunledningsförvaltningen, Björn Amcoff och Anna
Backman Wikström, framtids- och utvecklingsförvaltningen, samt Richard
Persson, teknik- och serviceförvaltningen, deltar i dialog tillsammans med
arbetsutskottet angående en risk- och konsekvensanalys av
interkontrollplanen för 2023.

Förvaltningarnas arbete med framtagning av kontrollpunkter redovisas och
diskuteras av arbetsutskottet.

Underlag till beslut

AU § 180/2022

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta att ge kommundirektören i
uppdrag att sammanställa ett förslag till internkontrollplan för
kommunstyrelsen.

Arbetsutskottets beslut

1. Kommundirektören får i uppdrag att sammanställa ett förslag på
internkontrollplan 2023 till kommunstyrelsen utifrån dialogen om risk- och
konsekvensanalys.

2. Förslaget till internkontrollplan för kommunstyrelsen ska presenteras på
kommunstyrelsens sammanträde den 13 december 2023.
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Diarienummer KS.2022.92

§ 202 Medborgarförslag om öppen vägg i Strömsund

Ett medborgarförslag har lämnats in om att anlägga en öppen vägg i Strömsund.
På väggen ska vem som helst kunna skriva, rita eller måla vad hen vill. Det
vanligaste är att öppna väggar används för graffitimålning och man beskriver att
det idag lider brist på större ytor att uttrycka olika typer av kulturella uttryck,
såsom gatukonst. I förslaget pekas en plats ut i anslutning till den skatepark som
är under uppförande vid Dunderhallen som lämplig.

Av förslaget framgår att man fått sponsring av byggmaterial till väggen som
föreslås bli 10 meter lång och 3 meter hög. Kommunen föreslås bidra med
bygglovskostnad samt kostnaden för arbetet som krävs för att sätta upp väggen
samt att kommunen sätter upp ett återvinningskärl för färgburkar vid väggen.
Kommunen föreslås även bli huvudman för väggen medan överenskommelse
kan ske om vem som ska se efter väggen, sätta upp regler för den och ansvara
för att dessa följs.

Strömsunds kommun ser positivt på förslaget men anser att huvudmannaskapet
ska innehas av en förening eller annan part som också ansvarar för skötsel och
underhåll. Ingen förening eller annan aktör har visat något intresse för detta
ansvar. Kommunen har för närvarande ingen möjlighet att stå för bidrag om
bygglov eller arbetskostnader men ser möjlighet till upplåtelse av mark.

På kommunstyrelsens arbetsutskott den 16 augusti 2022 § 123 beslutades
att ärendet skulle skickas till kultur och fritidsavdelningen för inhämtande
av yttrande. Kultur- och fritidsavdelningen har i sitt yttrande svarat för de
delar i ärendet som ligger under deras ansvarsområde.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse
Yttrande
Medborgarförslag med bilaga

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet att besluta

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Kommunfullmäktiges beslut

Medborgarförslaget anses besvarat.
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Justerare

Diarienummer KS.2022.335

§ 203 Medborgarförslag om brukandet av fjällnära skog i
Strömsunds kommun

Ett medborgarförslag har lämnats in om brukandet av fjällnära skog i
Strömsunds kommun. Förslagsställaren föreslår att Strömsund kommun bör
deklarera att den fjällnära skogen som är i kommunens ägo ska lämnas
opåverkad samt arbeta för att all återstående fjällnära skog med höga
naturvärden blir skyddad som en nationalpark eller reservat.

Den fjällnära skog som Strömsunds kommun äger är NO-klassad (Naturvård
Orört) i den senaste skogsbruksplanen. Kommunen arbetar med att
uppdatera kommunens översiktsplan. I detta arbete ingår en utredning om
att se över möjligheten att bilda ett naturreservat av områden där
kommunen äger fjällnära skog. Kommunen har inga resurser att i dagsläget
arbeta med att driva bildande av naturreservat för övriga områden med
fjällnära skog som inte ägs av kommunen

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse
Medborgarförslag

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta enligt upprättat förslag.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Kommunfullmäktiges beslut

Medborgarförslaget anses besvarat.
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Diarienummer KS.2022.348

§ 204 Medborgarförslag om klimatsmart offentlig upphandling i
Strömsunds kommun

Ett medborgarförslag om klimatsmart offentlig upphandling har lämnats in.
Strömsunds kommun gör flera insatser i denna fråga redan från flera olika håll
men det finns möjligheter att göra mer.

· Kommunen har en avfallsplan med mål för minskad mängd avfall.

· Det finns möjlighet att köpa återbrukade möbler via nationella
ramavtal.

· Det finns intern köp- och säljmöjlighet via intranätet.

· Det pågår dialog med transportbranschen om minskad andel fossila
bränslen.

· Införande av e-handelssystem ger bättre styrning av beställningar
innan de görs.

· Trä väljs som byggmaterial där det är tekniskt möjligt.

Anna André har skickat in ett medborgarförslag om klimatpåverkan från
offentliga verksamheters upphandlingar och där hon ger förslag på
klimatkrav som kan ställas. I bilagan Yttrande från teknik- och
serviceförvaltningen besvaras medborgarförslagets klimatkrav, krav för krav,
med vad Strömsunds kommun gör i frågan.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse
Yttrande
Medborgarförslag

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet att besluta enligt upprättat förslag.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Kommunfullmäktiges beslut

Medborgarförslaget anses besvarat.
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Diarienummer KS.2022.360

§ 205 Medborgarförslag om skogsbruket i Strömsunds kommun

Ett medborgarförslag har lämnats in om att Strömsunds kommun begränsar
avverkningen av kommunens egen skog till ett absolut minimum och att i
de fall avverkning ändå sker ska det göras hyggesfritt samt att kommunens
fjällnära skogar skyddas från avverkning för att bidra till att rädda en unik
miljö.

Strömsunds kommun har certifierat sitt skogsinnehav enligt PEFC/05-22-19.
Certifieringen innebär att markägaren förbinder sig att uppfylla olika krav
vad gäller såväl inriktning av skogens skötsel, som teknik- och miljöhänsyn
vid skötsel av skogen. Anslutningen till dessa regler är frivillig men
Strömsunds kommun har valt att ansluta sig för att gå före med gott
exempel. Certifieringen innebär att:

 En godkänd skogsägarplan som är yngre än tio år ska innehas.

 Skogen ska skötas aktivt genom att utföra föreslagna åtgärder samt
dokumentera dessa när de är utförda.

 Alla åtgärder ska utföras i enlighet med svensk PEFC standard.

 Hänsyn ska tas till områden som rör rekreation, friluftsliv och
kulturmiljö

 Endast certifierade entreprenörer ska användas.

Strömsunds kommun arbetar med att uppdatera kommunens
översiktsplan. I detta arbete ingår en utredning om att se över möjligheten
att bilda ett naturreservat av områden där kommunen äger fjällnära skog.
Kommunen har inga resurser att i dagsläget arbeta med att driva bildande
av naturreservat för övriga områden med fjällnära skog som inte ägs av
kommunen.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse
Medborgarförslag

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta enligt upprättat förslag.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Kommunfullmäktiges beslut

Medborgarförslaget anses besvarat.
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Diarienummer KS.2022.369

§ 206 Medborgarförslag om inhägnad rasthage

Förslagsställaren har lämnat in ett medborgarförslag om en större rasthage med
tidsbokning där hundar kan rastas okopplade. Uppförandet skulle ske på
kommunal mark, gärna i skogsmiljö. Förslagsställaren hänvisar till liknande
rasthagar i Östersund och Sveg och beskriver att man kan boka dessa digitalt.

Strömsunds kommun har för närvarande inte för avsikt att uppföra och
sköta en rasthage för hundar i Strömsund. Att upplåta mark med
vidhängande nyttjanderättsavtal till en förening eller liknande för att
bedriva sådan verksamhet ses dock som en potentiell möjlighet, om ett
sådant förslag skulle inkomma.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse
Medborgarförslag

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta enligt upprättat förslag.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Kommunfullmäktiges beslut

Medborgarförslaget anses besvarat.
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Diarienummer KS.2022.517

§ 207 Medborgarförslag om ökad information kring
tomgångskörning i kommunen

Ett medborgarförslag har lämnats in om ökad information om tomgångskörning.
Förslagsställaren föreslår att kommunen ser över skyltning samt
informationsflöde angående tomgångskörning.

Det finns ett behov av att göra en översyn av skyltningen gällande förbud mot
tomgångskörning. Information om förbudet mot tomgångskörning finns på
kommunens hemsida, se bilaga.

Vad avser lagöverträdelser så är det inte kommunens ansvar att informera om
nyckel i bil.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse
Undvik tomgångskörning- spara miljö och pengar

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Kommunfullmäktiges beslut

Medborgarförslaget bifalls så tillvida att teknik- och serviceförvaltningen får
i uppdrag att se över skyltning och information gällande förbud mot
tomgångskörning. I övrigt anses medborgarförslaget besvarat.
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Diarienummer KS.2022.550

§ 208 Medborgarförslag om gång- och cykelväg mellan Ringarna
och Strömsvallen

Ett medborgarförslag har lämnats in om en belyst gång- och cykelväg mellan
Ringarna och Strömsvallen i Strömsund.

Det har varit ett gångstråk mellan Ringarna och Strömsvallen som inte varit en
officiell gång- och cykelväg. Gångstråket är nu borta eftersom ett modulbygge
har uppförts för den nya förskolan, den är omgärdad av ett staket.

Ett temporärt gångstråk med grus kommer att göras men gångstråket kommer
inte att plogas. Ingen belysning kommer heller att sättas upp. Om en belyst
gång- och cykelväg ska anläggas krävs investeringsmedel. Planerade
investeringar för 2023 är redan beslutade varför det inte är aktuellt att
genomföra medborgarförslaget för närvarande.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse
Medborgarförslag

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta enligt upprättat förslag.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Kommunfullmäktiges beslut

Medborgarförslaget anses besvarat.
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Diarienummer KS.2022.227

§ 209 Motion om nya förskolor i Strömsund och Hammerdal

Med anledning av den motion som inlämnats av Lena Johansson ska
följande frågor besvaras:

1. Vilka personaleffektiviseringar skulle byggandet av en ny förskola innebära

2. Investeringskostnader initialt och följande år, redovisat per år.

3. Kostnader för drift samt kostnader för avyttrande av befintliga lokaler.

4. Kalkyler kring energieffektiviseringar samt minskade driftskostnader.

5. Förbättringar i lärmiljön som en nybyggd förskola skulle innebära.

Underlaget från barn-, kultur- och utbildningsförvaltningen visar på vilka
fördelar som kan finnas med att skapa en ny större förskola med fler
avdelningar, kontra att behålla ett flertal mindre. Denna första, mindre,
utredningen ger tydliga indikationer på att kommunen bör gå vidare och
utreda förutsättningarna att gå vidare i en sådan organisationsförändring.

Underlag till beslut

BKUN § 116/2022
Barn-, kultur- och utbildningsförvaltningens tjänsteskrivelse
Motion

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta att bifalla motionen.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Kommunfullmäktiges beslut

Motionen bifalls.
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Justerare

Diarienummer KS.2022.328

§ 210 Ansökan om driftsbidrag - Norråkers IF

Norråkers IF har inkommit med en ansökan om ett årligt driftsbidrag för den
gymnastiksal som föreningen köpte när skolan i Norråker lades ner. Ansökan har
också kompletterats med en redovisning av driftskostnader.

I sin ansökan påtalar föreningen vilka värden gymnastiksalen har för byn och till
vilka aktiviteter den i dag nyttjas. Föreningen redogör för ekonomiska
svårigheter med att bekosta uppvärmning och underhåll av gymnastiksalen.
Med detta som bakgrund ansöker Norråkers IF om ett årligt driftsbidrag om 100
000 kronor.

Norråkers IF har under 2022 erhållit 58 275 kronor i anläggningsbidrag där
35 000 kronor är riktat till gymnastiksalen. Strömsunds kommun har i
dagsläget inget utrymme att bevilja föreningen ytterligare bidrag.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse
Ansökan om driftsbidrag

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta enligt upprättat förslag.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Ansökan om årligt driftsbidrag avslås.
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Diarienummer KS.2022.761

§ 211 Fråga från Biogas i Jämtland-Härjedalen AB om ägarnas
option på producerad gas och konstgödsel

Biogas i Jämtland-Härjedalen AB har inkommit med en fråga om huruvida
ägarna ämnar nyttja sin option på producerad gas och konstgödsel som finns
angivet i samverkansavtalet.

Strömsunds kommun har upprättat ett svar till Biogas i Jämtland-Härjedalen AB
där man uppger att kommunen i dag inte ämnar nyttja optionen eller göra
anspråk på att återta produktionen. Kommunen ser positivt på miljöfördelarna
med framställning av fordonsgas och biogödsel från matavfall och hyser
förhoppning om en framtida möjlighet till tankning med fordonsgas producerad
av matavfall även i Strömsunds kommun.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse
Svar till Biogas i Jämtland-Härjedalen AB
E-post om fråga från Biogas i Jämtland-Härjedalen AB

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet att besluta att godkänna upprättat
svar.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Upprättat svar till Biogas i Jämtland-Härjedalen AB godkänns.
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Diarienummer KS.2022.743

§ 212 Ombudgetering investeringar från 2022 till 2023

Preliminära ansökningar har inkommit på totalt 15 167 000 kronor avseende
investeringsobjekt som de verksamhetsansvariga önskar ombudgetera från
2022 till 2023.

Teknik- och serviceförvaltningen ansöker om 8 108 000 kronor för åtta objekt,
varav fastighetsköp Gäddede 1:237 med 4 250 000 kronor inte är
fastighetsreglerat ännu och gångbro i Backe med 1 400 000 kronor avser sent
erhållen budget.

Barn-, kultur- och utbildningsförvaltningen ansöker om 1 985 000 kronor för två
objekt, varav skolgårdar med 1 860 000 kronor avser sent erhållen budget.

Avfall-, vatten och avlopp, AVA,-enheten ansöker om 50 000 kronor för ett
objekt.

Bredband ansöker om 5 024 000 kronor för ett objekt avseende fiber i Rossön.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse
Preliminär ombudgetering investeringar från 2022 till 2023

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta enligt upprättat förslag.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

1. Preliminär ombudgetering godkänns med 15 167 000 kronor från 2022 till
2023.

2. Investeringsbudgeten för 2023 ökar preliminärt till 60 551 000 kronor.

3. Fastställelse av ombudgeterade objekt och belopp görs av fullmäktige i
februari 2023.
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Justerare

Diarienummer TSF.2022.741

§ 213 Markanvisningsavtal Åsen 7:28

Jämtlandsgården Livsmedel AB har den 8 september 2022 lämnat in en
intresseanmälan om att få köpa fastigheten Åsen 7:28. Syftet med köpet är att
kunna uppföra en större spolhall främst för att kunna tvätta de fordon som
transporterar djur till slakteriet. De erbjuder även andra transportörer att tvätta
sina lastbilar i den nya anläggningen. Deras nuvarande tomt är för liten för att
möjliggöra byggnad av en större spolhall.

Den 14 september 2022 inkom från Holmbergs Åkeri AB ytterligare en
intresseanmälan på samma fastighet. De äger fastigheten Åsen 7:14 som ligger
innanför ovan nämnda fastighet och nyttjar idag Åsen 7:28 för att ta sig till sin
fastighet. Tidigare ägare av Holmgrens Åkeri AB ställde 1996 frågan om att få
köpa fastigheten men fick då avslag på sin förfrågan av dåvarande
plankommittén. Syftet med deras köp är att utöka sitt område för omlastning av
bland annat timmer.

Markområdet omfattas idag inte av någon detaljplan. Teknik- och
serviceförvaltningen har i dialog med Jämtlandsgården Livsmedel AB upprättat
ett förslag till markanvisningsavtal, se bilaga 1. Marken omfattar 3 830
kvadratmeter och teknik- och serviceförvaltningen föreslår att den säljs till ett
pris om 30 kronor per kvadratmeter, vilket ger ett totalpris på 114 900 kr.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse
Markanvisningsavtal

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet att besluta enligt upprättat förslag.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

1. Upprättat förslag till markanvisningsavtal godkänns.

2. Åsen 7:28 säljs till ett pris av 114 900 kronor när villkoren i
markanvisningsavtalet är uppfyllda.
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Justerare

Diarienummer HJALM.2022.666

§ 214 Ny verksamhetschef enligt Hälso- och sjukvårdslagen (HSL)

Enligt 4 kap 2 § hälso- och sjukvårdslagen, HSL, ska vårdgivaren, det vill säga den
kommunala nämnd som ansvarar för verksamheten, utse en verksamhetschef
för hälso- och sjukvården som svarar för att verksamheten tillgodoser hög
patientsäkerhet och god kvalitet i vården samt främjar kostnadseffektivitet.
Eftersom tidigare samverkan med barn- kultur och utbildningsförvaltningen
upphört, behöver en ny ansvarig verksamhetschef för HSL utses. Hjalmar
Strömerskolans rektor sedan den 1 oktober 2022, Ralf Sjödin, åtar sig uppdraget
från och med den 13 december 2022.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse
Beskrivning av vårdgivarens och verksamhetschefens ansvar enligt hälso-
och sjukvårdslagen

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta enligt upprättat förslag.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Kommunstyrelsen utser rektor Ralf Sjödin till verksamhetschef för den hälso-
och sjukvård som bedrivs inom kommunstyrelsens verksamhetsområde, det vill
säga elevhälsans medicinska insats (EMI) enligt 4 kap 2 § hälso- och
sjukvårdslagen vid Hjalmar Strömerskolan från och med den 13 december 2022.
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Justerare

Diarienummer HJALM.2022.716

§ 215 Läsårstider 2023/2024, för gymnasieskolan och
vuxenutbildningen exklusive SFI vid Hjalmar Strömerskolan

Enligt gymnasieförordningen, 3 kap, § 1-2, ska huvudmannen för utbildningen
fastställa höst- och vårterminens början och slut. Läsåret ska börja i augusti och
sluta senast i juni. Läsåret omfattar 40 veckor, minst 178 skoldagar och minst 12
lovdagar som föreskrivs.

Utläggning och samverkan kring kompetensutvecklingsdagar för lärare
genomförs av rektor.

De föreslagna läsårstiderna överensstämmer med det beslut som fattats i barn-
kultur- och utbildningsnämnden 20 oktober 2022. Beslutet grundar sig på ett
förslag från Jämtlands gymnasium, JGY, som beslutats i Barn- och utbildning i Z
län, BUZ. Syftet med ett gemensamt beslut i länet är att synkronisera
skolskjutsar och linjetrafik.

Förslag till läsårstider för 2023/2024
Hela läsåret 2023-08-24 till 2024-06-14 178 skoldagar
Hösttermin 2023-08-24 till 2023-12-20 80 skoldagar
Vårtermin 2024-01-09 till 2024-06-14 98 skoldagar

Lovdagar för eleverna
Höstlov Vecka 44 30/10 – 3/11 5 dagar
Sportlov Vecka 10 4/3 – 8/3 5 dagar
Påsklov Vecka 14 2/4 – 5/4 4 dagar
Studiedag 2024-01-08 1 dag
Lovdag 2024-05-10 1 dag
Studiedag 2024-05-27* 1 dag
*En studiedag är rörlig vilket innebär att den kan komma att flyttas i ett
senare skede.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta enligt upprättat förslag.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Kommunstyrelsen godkänner läsårstiderna för 2023/2024 enligt upprättat
förslag.
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Justerare

Diarienummer HJALM.2022.722

§ 216 Plan för en sammanhållen utbildning för nyanlända som har
utbildningsplikt

Från och med 1 augusti 2022 är samtliga kommuner skyldiga att tillhandahålla
en sammanhållen utbildning inom vuxenutbildningen för de nyanlända som tar
del av insatser inom etableringsprogrammet (de som har så kallad
utbildningsplikt) och som på grund av kort utbildning inte bedöms kunna
matchas mot ett arbete under tiden i programmet. Bestämmelsen regleras i
Skollagen, 20 kapitlet, 3a §.

Enligt Skollagen 20 kap, 33b § ska den sammanhållna utbildningen följa en plan
som beslutas av kommunen. Planen ska innehålla uppgifter om den
sammanhållna utbildningens syfte, organisation och huvudsakliga innehåll som
motsvarar det utbildningsbehov eleverna har. Utbildningen ska omfatta minst
23 timmars undervisning per vecka.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse
Plan för en sammanhållen utbildning för nyanlända som har utbildningsplikt

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta enligt upprättat förslag.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Kommunstyrelsen fastställer planen för en sammanhållen utbildning för
nyanlända som har utbildningsplikt enligt Framtids- och
utvecklingsförvaltningens förslag.
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Justerare

Diarienummer KS.2022.24

§ 217 Uppföljning av internkontrollplan för kommunstyrelsen 2022

Kommunstyrelsen beslutade den 22 februari 2022, § 42 om internkontrollplan
för kommunstyrelsens verksamheter för 2022. Planen har upprättats i
samarbete med förvaltningscheferna för framtids- och utvecklingsförvaltningen,
kommunledningsförvaltningen och teknik- och serviceförvaltningen.

Följande uppföljningar skall göras i november 2022:

 Sjukskrivningar

 Friskvård, uppföljning av nyttjandet av friskvårdsbidraget

 Kompetensförsörjningsplanen

 Underhåll av fastigheter och lokaler

 Fastigheter, uppföljning av hyresmodellen

 Färdtjänst, uppföljning av antal tillstånd, resande och
resemönster

 Kost, nöjdhet med maten som levereras från kostenheten

 Klagomålshantering

 Resurscentrum, sammanfattning av insatser

 Skyttegymnasium, förutsättningar för framtida intag

 Vindkraftsteknikerutbildningen, förutsättningar för framtida
intag

 Anläggningsinriktningen på Bygg- och anläggningsprogrammet

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse
Sammanställning av uppföljning av internkontrollplan 2022 per november

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta enligt upprättat förslag.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Kommunstyrelsen godkänner inkomna uppföljningar.
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Justerare

Diarienummer KS.2022.804

§ 218 Revidering av kommunstyrelsens delegationsordning

Kommunstyrelsens delegationsordning ska uppdateras regelbundet. Gällande
version fastställdes av kommunstyrelsen den 28 januari 2020.

Text i kallelsen bilagd delegationsordning med gul överstrykning gäller
ändringar i sak eller nytillkommen text. Gulmarkeringar över ändringarna
och text som är överstruken kommer att tas bort, när den nya utgåvan är
fastställd av kommunstyrelsen. Dokumentet är även
tillgänglighetsanpassat.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse
Kommunstyrelsens delegationsordning

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta enligt upprättat förslag.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Kommunstyrelsens delegation av beslutanderätt fastställs.
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Justerare

Diarienummer KS.2022.610

§ 219 Förfrågan om överlåtelse av fackverkstorn i Vängel

Kommunen äger ett fackverkstorn (mast) som står på arrenderad mark på
Vängelnäset 1:12 i Vängel. Tornet byggdes av Teracom 2005 och ingick i det
ADSL-nät för bredband som byggdes ut i kommunen vid den tidpunkten. Nätet
överläts 2014 utan köpesumma till Strömsunds kommun. Nätet är inte längre i
drift och kommunen har ett avvecklingsansvar. Kommunens arrendeavtal är
uppsagt och löper ut den 30 april 2025.

Telia är intresserad av att överta tornet i syfte att förbättra mobiltäckningen i
området. En överlåtelse skulle ge ett mervärde i form av samhällsnytta och bidra
till bättre mobiltäckning för medborgare i området. Ingen avvecklingskostnad
blir då aktuell för kommunen. Telia tecknar eget arrendeavtal för masten med
markägaren.

Masten är att betrakta som en kostnadsbörda för kommunen. Att teckna avtal
med Telia Towers AB innebär att kommunen överlåter både sin kostnadsbörda
och fackverkstornet samt får ett mervärde i form av förbättrad infrastruktur för
medborgarna. Vid avtalsskrivningen ska det säkerställas att inga framtida krav
kan ställas mot kommunen från markägaren.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet att besluta enligt upprättat förslag med
kompletteringen om att vid avtalsskrivning säkerställa att inga framtida krav kan
ställas mot kommunen från markägaren.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

1. Kommunens fackverkstorn på fastigheten Vängelnäset 1:12 till Telia Towers
Sweden AB överlåts i befintligt skick.

2. Vid avtalsskrivning säkerställa att inga framtida krav kan ställas mot
kommunen från markägaren.
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Justerare

Diarienummer KS.2022.581

§ 220 Skrivelse om statlig service till orter utanför
centalortencentralorten

Hervor Dahlén har undertecknat en skrivelse där PRO Hoting, Bodum och
Fjällsjö tillsammans med Bygdens intresseförening i Hoting, Utvecklingsgruppen
Fjällsjö Framtid och Rossöns Samhälls- och Företagarförening efterlyser ökad
service och fysisk närvaro i orterna Backe, Rossön, Hoting och Norråker.
Undertecknarna lyfter frågan hur man kan kombinera statlig, kommunal och
lokal service utifrån de resurser och förutsättningar som finns på orten.

Kommunledningsförvaltningen har upprättat svar på skrivelsen där vikten
av att klargöra att kommunen endast kan besluta om service och ärenden
som ingår i det kommunala uppdraget betonas. Kommunen har inte
mandat att besluta i frågor som rör andra myndigheters ansvarsområden
utan statlig service hanteras och beslutas av respektive statlig myndighet.

Kommunen har redan idag fysisk närvaro på samtliga orter i kommunen via
biblioteken. Biblioteken har ett uttalat uppdrag att tillhandahålla
medborgarservice och i dagsläget erbjuds bland annat tillgång till publika
datorer med internetuppkoppling och möjlighet till utskrift, hjälp att skriva ut
blanketter, biljetter med mera samt kommunal information. I sitt svar skriver
kommunledningsförvaltningen att kommunen kommer att se över hur och på
vilket sätt vi kan komplettera vårt utbud av medborgarservice via biblioteken.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse
Yttrande
Skrivelse om statlig service utanför centralorten

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet att ställa sig bakom
kommunledningsförvaltningens yttrande.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Kommunstyrelsen ställer sig bakom yttrandet.
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Justerare

Diarienummer TSF.2022.822

§ 221 Äskande om tilläggsanslag - Investeringsprojekt
Frostviksskolan

Teknik- och serviceförvaltningen äskar om tilläggsanslag för ökade kostnader för
investeringsprojekt 31003, ventilationsbyte i Frostviksskolan.

Investeringsprojektet med byte av ventilation på Frostviksskolan har pågått
under 2021 och 2022. Investeringsprojektet har innefattat omfattande
renoveringar till följd av ventilationsbytet på en del av skolan. Projektet har
påverkats av ökade kostnader på grund av pandemi och världsläge som i sin tur
gett prisjusteringar, bristande materialutbud och höjda materialpriser.

Ökade kostnader medför att beslutad investeringsbudget kommer att
överskridas med 223 000 kronor under 2022.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta att ta del av informationen
och konstatera att investeringsprojektet blev dyrare än konstaterat.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Kommunstyrelsen tar del av informationen och konstaterar att
investeringsprojektet blev dyrare än konstaterat.
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Justerare

Diarienummer TSF.2022.823

§ 222 Äskande om tilläggsanslag - Investeringsprojekt Rossöcenter
2022

Teknik- och serviceförvaltningen äskar om tilläggsanslag för ökade kostnader för
investeringsprojekt 30002, renoveringen av lägenheter i Rossö Center.

Det fleråriga investeringsprojektet är i slutförandefas och beräknas vara helt
klart till årsskiftet 2022/2023. Projektet har pågått sedan 2019 med projektering
och renovering från år 2020. Projektet har påverkats av ökade kostnader på
grund av pandemi och världsläge som i sin tur gett prisjusteringar, bristande
materialutbud och ökade materialpriser. Ökade kostnader medför att beslutad
investeringsbudget kommer att överskridas med 200 000 kronor under 2022.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta att ta del av informationen
och konstatera att investeringsprojektet blev dyrare än konstaterat.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Kommunstyrelsen tar del av informationen och konstaterar att
investeringsprojektet blev dyrare än konstaterat.
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Diarienummer KS.2022.5

§ 223 Delgivningar

1. Protokoll från Kommunförbundet i Jämtland Härjedalens styrelse den 24
oktober 2022 §§ 13-19

2. Information från Försvarsmakten om installation av solcellspaneler inom
riksintressen för totalförsvarets militära del (TSF.2022.805)

3. Socialnämnden § 123/2022 - Uppföljning av mål 2022

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse

Arbetsutskottets beslut

Delgivningarna läggs till handlingarna.
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